
 

Årsmøde 2024 
Referat 

Mødegruppe: BTDK’s Årsmøde 2024 
Dato: 2. juni 2024 
Sted: Odense Congress Center 
Referenter: BTDK’s administration 
Baggrundsmateriale: Årsmødemateriale inkl. bilag – KLIK HER 

Årsmøde præsentation – KLIK HER  
Kandidaturtekster til bestyrelsesvalg – KLIK HER 

 

Nr. Punkt Kommentar/beslutning  
  Velkomst Formand, Henrik Vendelbo bød velkommen og takkede for deltagelsen til 

Klubbernes Dag d. 1. juni 2024. Henrik bød desuden særligt velkommen 
til næstformanden i DIF, Thomas Bach. 
 

1 Valg af dirigent Bestyrelsen foreslog Asger Rasmussen, OB Bordtennis som dirigent og 
blev valgt uden modkandidater. 
 
Dirigenten konstaterede, at årsmødet var lovligt indkaldt.  
 
Der var 39 stemmeberettiget til stede. 
 

2 Valg af 
referenter 

Bestyrelsen foreslog Emma Madsen og Pernille Knudsen fra BTDK’s 
administration som referenter og blev valgt uden modkandidater. 
 

3 Bestyrelsens 
beretning 

Skriftlig beretning foreligger i årsmødematerialet  
 
Formand, Henrik Vendelbo præsenterede bestyrelsens beretning. 
 
Ekstra bemærkning fra formanden: 
Flere har givet udtryk for, at vi prioriterer Jylland for lidt. Det er ikke sådan 
vi ser det i bestyrelsen, og en hel del aktiviteter har været afholdt i Jylland 
– ikke mindst bordtennisfestival og Danske Mesterskaber.  
Henrik Vendelbo kom desuden med en personlig bemærkning om, at 
hans formandskab ikke har noget at gøre med, at han har en datter, der 
spiller bordtennis og heller ikke er inde over diverse beslutninger omkring 
hverken landshold eller legater.  
 
Spørgsmål/kommentarer til beretningen: 
Ingen spørgsmål eller kommentarer fra salen. 
 

Beretningen godkendt 
 

4 Reviderede 
årsregnskab 
2023 

Det reviderede årsregnskab for 2023 foreligger i årsmødematerialet  
 
Bestyrelsesmedlem, Christian Jakobsen fremhævede særligt de gule 
poster i sin præsentation af det reviderede årsregnskab (se 
præsentationen for årsmødet). 

https://bordtennisdanmark.dk/nyheder/detaljer-om-klubbernes-dag-og-aarsmoedet-2024/
https://bordtennisdanmark.dk/wp-content/uploads/2024/06/Aarsmoedet-2024-Praesentation-Uden-Video-V1.pdf
https://bordtennisdanmark.dk/nyheder/3-kandidater-stiller-op-til-2-bestyrelsesposter-ved-aarsmoedet-2024/


 

 
Spørgsmål/kommentarer til årsregnskabet: 
 
Lars Eckeroth, Allerød Bordtennisklub | Spurgte ind til de events, som 
BTDK afholder, og udtrykte ærgrelse over, at flere klubber ikke deltager. 
Lars ønskede at høre om udviklingen i deltagelse og arrangementer som 
DM Ungdom i de seneste år. 
 
Henrik Vendelbo (Formand) | Svarede, at målet er, at arrangementerne i 
som minimum skal gå i nul økonomisk for BTDK, da organisationen er i en 
situation, hvor investeringer er begrænsede.  
 
Christian Jakobsen (Bestyrelsesmedlem) | Tilføjede, at der er et lille 
overskud på ungdomsarrangementerne. 
 
Torben James Jensen, Posten København | Foreslog, om man ikke kunne 
arbejde hårdere for at få mesterskaberne til at balancere økonomisk. Han 
nævnte muligheden for at øge startgebyrerne lidt til DM. 
 
Henrik Vendelbo (Formand) | Svarede, at brugerbetaling er et emne, der 
løbende diskuteres også i forhold til licensbetalingen, og det handler om 
at finde en balance mellem hvad der er rimeligt og hvad der ikke er 
rimeligt. 
 
 

Regnskab 2023 godkendt 
 

4 Budget 2024 Budgettet 2024 foreligger i årsmødematerialet 
 
Bestyrelsesmedlem, Christian Jakobsen fremhævede særligt de gule 
poster i sin præsentation af budgettet for 2024 (se præsentationen for 
årsmødet). 
 
Christian Jakobsen opfordrede til, at der kom flere inputs for at forbedre 
og udvide bestyrelsens indsigt.  
 
Spørgsmål/kommentarer til budget 2024: 
 
Steen Holm, Faaborg | Spørgsmål til Sukiru’s indtægter og omkostninger 
– Hvordan ser man på Sukiru som foretningsmodel? Ønsker man at 
kapalisere Sukiru? 
 
Cristian Jakobsen, Bestyrelsesmedlem | Svarede, at bestyrelsen tror på 
et stort potentiale i Sukiru. Der er lavet et godt samarbejde med Dansk 
Skoleidræt, hvilket bl.a. indebærer aktiviteter for 500 elever i Gentofte 
Kommune i den kommende uge (uge 24). Der er planer om fremtidige 
aktiviteter på Fyn og i Jylland, og målet er at realisere potentialet, så 
indtægterne kan måles. 
 



 

Henrik Vendelbo, Formand | Tilføjede, at der er potentiale og en stor 
mulighed for at nå brugerne, men at kapitaliseringen ikke var indregnet i 
budgettet fra starten. Vi overvejer mulighederne. 
 
Steen Holm, Faaborg | Udtalte, at bare tanken er født, er positivt. 
 
Mads Richard Møller, Lejre Bordtennis | Spørgsmål til licens for U18-
spillere – Kræves der licens af unge spillere for at spille begynder- og 
ungdomsstævner? Mads udtrykte bekymring for omkostningerne ved 
licenser til begynder- og ungdomsstævner, hvilket klubben har modstridt, 
da de ikke finder det hensigtsmæssigt. Mads ønskede afklaring på, om 
licensopkrævning omfattede alle U18-spillere inkl. begynder- og 
ungdomsstævner. 
 
Christian Jakobsen, Bestyrelsesmedlem | Bekræftede, at der også skal 
tegnes licens for ungdomsspillere for at spille begynder- og 
ungdomsstævner. 
 
Henrik Vendelbo, Formand | Præciserede, at det er kr. 100 pr. 
spillerlicens om året – også for begynder- og ungdomsstævner. 
 
Mads Richard Møller, Lejre Bordtennis | Gør opmærksom overfor 
bestyrelsen, at det er mange penge for en lille klub. 
 
Bjarne Ekman, Team Egedal | Argumenterede for, at det ikke burde være 
klubben, der betalte for spillernes licens, men derimod spillerne selv, da 
100 kr. om året for hver enkelt spiller ikke har nogen betydning. 
 
Anja Bech, Espergærde/Fredensborg | Foreslog, at der ikke skulle kræves 
licens for deltagelse i begynderstævner, og at dette burde genovervejes 
for den kommende sæson. 
 
Mogens Jørgensen, Posten København | Spørgsmål til Sukiru – Hvad sker 
der, hvis Sukiru ikke lever op til forventningerne jf. budgettet. 
 
Henrik Vendelbo, Formand | Svarede, at udgiften kan justeres, hvis det 
ikke går som planlagt, men ambitionen er, at Sukiru lykkes. 
 
Christian Jakobsen, Bestyrelsesmedlem | Tilføjede, at bestyrelsen ønsker 
at sende et signal om, at alle bør arbejde for at få Sukiru til at blive en 
succes. 
 
Mogens Lund Nielsen, Odder Bordtennisklub | Spørgsmål om 
forventningerne til næste års licens. 
 
Christian Jakobsen (Bestyrelsesmedlem) | Svarede, at B-licensen 
forbliver uændret. 
 
 



 

5 Fastsættelse 
af klub- og 
enkeltpersons-
medlems-
kontigent til 
BTK 

Vedtagelse af klub- og enkeltpersonmedlemmers kontingent for 
2024. 
 
Bestyrelsen og Ledergruppen foreslog en ændring i 
medlemskontingentet. Bestyrelsen og Ledergruppen foreslår at øge 
kontingentsatsen med kr. 5 pr. medlem fra kr. 135 til kr. 140 pr. medlem i 
2024 jf. samfundets generelle udvikling for både klub- og 
enkeltpersonmedlemmer. 
 
Spørgsmål/kommentar: 
Steen Holm, Faaborg | Spurgte ind til, om der var nogen, der kunne huske 
år for år, hvad der er sket med beløbet. 
 
Henrik Vendelbo, Formand | Svarede, at beløbet startede på 125 kr. i 
2020 og er steget løbende siden da svarende ca. til inflationen. 
 
Klub- og enkeltpersonmedlemmers kontingent vedtaget med 
kvalificeret flertal. Klubkontingent 2024 fastlægges til kr. 140 pr. 
klubmedlem. 
 

6 Behandling af 
indkommende 
lovforslag 

Forslag 1: Love, Kapitel 8. Regionale vækstteams, § 24, stk. 1 
Forslagsstiller: BTDK’s Bestyrelse og Ledergruppe 
 
Formand, Henrik Vendelbo motiverede forslaget om at formændene for 
de lokale bordtennisklubber i hver region vælger en teamleder som skal 
repræsentere deres region i ledergruppen. Øvrige medlemmer af 
vækstteams indtræder efter ønske og behov. Valget sker ved Bordtennis 
Danmarks Årsmøde eller digitalt forud herfor. Vækstteamsene skal 
samarbejde med bestyrelsen om udvikling og vækst blandt klubberne og 
operere under et særskilt budget for at tage højde for regionale forhold. 
 
Spørgsmål/kommentar: 
Ingen spørgsmål eller kommentarer fra salen. 
 
Lovforslaget blev vedtaget med kvalificeret flertal 
 

6 Behandling af 
indkommende 
lovforslag 

Forslag 2: Love, Kapitel 4, Årsmøde, § 17, stk. 2 
Forslagsstiller: BTDK’s Bestyrelse 
 
Formand, Henrik Vendelbo motiverede forslaget om, at eventuelle 
kandidater til en bestyrelsespost senest 14 dage før Årsmødet skal 
meddele sit kandidatur til administrationen. 
 
 
Spørgsmål/kommentar: 
 
Aksel Bechmann, Bordtennisklubben IH  | Spurgte om der er overvejet at 
lade kandidater stille op til bestyrelsen på selve dagen, hvis der ikke er 
kandidater forud for årsmødet. 



 

 
Henrik Vendelbo, Formand | Svarede, at det kan overvejes. 
 
Betina Bechersd, Helsingør Bordtennisklub | Foreslog, om det i stedet 
kunne være en kraftig opfordring til at stille op på forhånd? 
 
Henrik Vendelbo, Formand | Svarede, at bestyrelsen vil vi holde fast i 
lovforslaget, som det er nu. 
 
Lis Hævdholm, Holbæk Bordtennisklub | Påpegede, at det skal være en 
bestemmelse i vedtægterne, som omhandler dette, og at det er god 
lovformuleringsskik. 
 
Asger Rasmussen, Dirigent | Spurgte, om der kan dispenseres på mødet, 
hvis ingen har valgt sig som kandidat. 
 
Lis Hævdholm, Holbæk Bordtennisklub | Svarede, at der er to muligheder 
– 1) bestyrelsen fortsætter eller 2) suppleanten træder ind. 
 
Steen Holm, Faaborg | Bemærkede, at der kan være mange gode ting ved 
at ændre proceduren, men understregede vigtigheden af at have styr på 
juraen. Steen spurgte desuden hvordan administrationen vil håndtere 
dette. 
 
Puk Hvistendal, Direktør | Svarede, at processen vil blive håndteret ved at 
indsamle kandidaturer på samme måde som denne gang, og at 
information bliver sendt ud i god tid for årsmødet. 
 
Klaus Witved, Susi/MBK | Støttede forslaget. 
Claus Arnsbæk, OB Bordtennis | Udtalte, at det er et godt forslag og  godt, 
at det kan komme på hjemmesiden før selve årsmødet. Claus spurgte 
hvad der sker, hvis halvdelen af bestyrelsen trækker sig på dagen. 
 
Henrik Vendelbo, Formand | Svarede, at forslaget bør fastholdes, da det 
giver folk ro til at forklare deres holdninger inden valget. Henrik påpegede 
dog, at det er relevant at overveje konsekvenserne. 
 
Mai Jensen, Københavns Bordtennis | Spurgte hvad der sker, hvis man 14 
dage før ved, at der skal vælges en bestyrelse, men der ikke er 
kandidater. Mai spurgte om man er bundet af lovforslaget og dermed 
stadig ikke kan stille op på dagen. 
 
 
Lis Hævdholm, Holbæk Bordtennisklub nikker bekræftende til Mai 
Jensen. 
 
Steen Holm, Faaborg | Anbefalede at stemme imod forslaget indtil den 
juridiske side er på plads. 
 



 

Lis Hævdholm, Holbæk Bordtennisklub | Forklarede, at formålet med 
bestemmelsen er at give bestyrelsen ro til at vide, hvad de står over for, 
samt muligheden for at få præsenteret sit kandidatur offentligt forude for 
årsmødet. 
 
Troels Balmer Christensen, Allerød Bordtennisklub | Udtrykte enighed 
med Steen Holm og mente, at en ekstra frist ikke er nødvendig. Troels 
påpegede, at forslaget ikke er gennemtænkt juridisk og bør derfor ikke 
være et lovforslag. 
 
Henrik Vendelbo, Formand | Anbefalede at stemme for forslaget, selvom 
der kan være nogle problemer. Henrik foreslog desuden, at forslaget kan 
præciseres og defineres inden det næste årsmøde. 
 
Lars-Henrik Sloth, Viborg Bordtennis | Bemærkede, at lovforslag vedtages 
inden valg. Lars-Henrik ønskede en uddybning af, om lovforslaget ville 
gælde for årets valg. Lars-Henrik foreslog desuden, at bestyrelsen burde 
overveje en uddybning af loven til næste år, så der er en bagdør.  
 
Asger Rasmussen, Dirigent | Svarede, at det som vedtages her, først 
gælder ved næste årsmøde. 
 
Lis Hævdholm, Holbæk Bordtennisklub | Tilføjede, at hvis det er vedtaget, 
er det gældende, men så vil bestyrelsen have 14 dage til at overveje deres 
kandidatur. Dette sikrer, at kandidaterne overvejer, hvad de går ind til, 
hvilket er væsentligt. 
 
Asger Rasmussen, Dirigent | Opsummerede, at det er enten eller. 
 
Mogens Jørgensen, Posten København | Advarede mod forslaget, da det 
kan være problematisk hvis hele bestyrelsen trækker sig. Mogens mente, 
at man burde kunne melde sig på selve årsmødet. 
 
Lis Hævdholm, Holbæk Bordtennisklub | Svarede, at hele bestyrelsen 
aldrig er på valg på samme tid og derfor vil ikke alle stoppe samtidigt. 
  
 
Stemmefordeling: 39 stemmeberettigede til stede 

- 26 stemte for 
- 9 stemte imod 
- 4 stemte hverken for eller imod 

 
Lovforslaget blev vedtaget 
 
 
 
 
 
 



 

6 Behandling af 
indkommende 
lovforslag 

Forslag 3: Love, Kapitel 4, Årsmøde, § 14. 
Forslagsstiller: BTK Tateni, Esben Rask Bach 
 
Esben Rask Back, BTK Tateni motiverede forslaget om, at hvis en klub 
ikke er i stand til at møde fysisk til årsmødet, skal forbundet sikre, at 
klubben kan aflægge sin stemme elektronisk, forudsat at den 
elektroniske metode er sikker. 
 
Bemærkning fra bestyrelsen: 
Henrik Vendelbo (Formand) | Bestyrelsen opfordrede forsamlingen til at 
stemme imod forslaget. Henrik fremhævede vigtigheden af fysisk 
fremmøde, da der opstår en anden dynamik, når deltagerne sidder 
sammen, hvilket er essentielt. Henrik sammenlignede det med 
praksissen i DIF og understregede bestyrelsens holdning om, at 
stemmeberettigede skal møde op personligt. 
 
Spørgsmål/Kommentar: 
Esben Rask Bach, BTK Tateni | Fremhævede, at nogle klubber ikke 
deltager, fordi de ikke har råd, hvilket er uretfærdigt. 
 
Lis Hævdholm, Holbæk Bordtennisklub | Mente, at forslaget er 
ufuldstændigt. Hvis man skal kunne stemme med fuldmagt, hvem afgør 
da, om man er ude af stand til at møde fysisk? 
 
Mads Richard Møller, Lejre Bordtennis | Pointerede, at 
transportomkostningerne kan afholde mange fra at deltage. Mads 
anbefalede at stemme for forslaget, men også at kommunikere 
muligheden for at søge om transportgodtgørelse. 
 
Ole Munck Christensen, Hørning BTK | Støttede forslaget og glædede sig 
over, at årsmødet denne gang var placeret centralt i Danmark, hvilket gør 
transportomkostningerne mere ens for alle. Ole mente, det var godt valgt 
at lægge årsmødet i Odense. 
 
Aksel Bechmann, Bordtennisklubben IH  | Påpegede, at der er længere fra 
øst end fra vest, så det giver mening at placere mødet på Fyn.  
 
Henrik Vendelbo (Formand) | Forklarede, at for at sikre en juridisk 
afstemning ville det kræve et andet budget, hvilket ikke er muligt lige nu. 
Alternativt kunne klubber få et link til at stemme, men det er ikke en 
sikker metode. 
 
Mogens Jørgensen, Posten København | Bemærkede, at f.eks. Marstal 
ikke har stemmeret i dag, fordi de ikke er til stede, og det er dyrt at sende 
to personer af sted. 
 
Steen Holm, Faaborg | Indrømmede, at han kunne se den økonomiske 
problematik, men mente, at den økonomiske udfordring må klares i den 
enkelte klub. 



 

 
Esben Rask Bach, BTK Tateni | Undersøgte muligheden for 
onlineafstemning forud for dette årsmøde, men der er ingen officielle 
løsninger. Esben mente, at elektronisk stemning måske ikke er den rigtige 
løsning, men de små klubber skal ikke være ude af stand til at stemme. 
 
 
Stemmefordeling: (39 stemmeberettigede til stede) 

- 4 stemte for 
- Resten stemt imod / hverken for eller imod 

 
Lovforslaget blev nedstemt. 
 

6 Behandling af 
indkommende 
lovforslag 

Forslag 4: Kommissorium for Appeludvalg 
Forslagsstiller: Appeludvalget 
 
Se bilag 2 ’Kommissorium for Bordtennis Danmarks Appeludvalg 2024’ i 
det samlede årsmødemateriale 
 
Bemærkninger inden afstemning:  
Lis Hævdholm, Holbæk Bordtennisklub | Det oprindelige dokument, der 
blev udsendt rettidigt sammen med årsmødematerialet, indeholdt en 
fejl. Det reviderede dokument, der blev udsendt i fredags, er det, der skal 
stemmes om. 
 
Asger Rasmussen, Dirigent | Spurgte forsamlingen, om der var et ønske 
om at få uddybet de konkrete forskelle mellem de to dokumenter.  
 
Forsamlingen ønskede ikke dette. 
 
Spørgsmål/kommentar: 
Ingen spørgsmål eller kommentarer fra salen. 
 
Lovforslaget blev vedtaget med kvalificeret flertal 
 

 
Årsmødet suspenderet for 1 minut stilhed for at mindes dem, der i løbet af sæsonen var gået 
bort, bl.a. Knud Nordkamp, tidligere Glostrup og Roskilde Bordtennis, BTK61. Herudover blev 

der uddelt årets hædringer, præsentation af nye trænere og dommere i BTDK. 
 

7 Valg af 
formand 

Punktet udgår jf. § 21, stk. 2 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

8 Valg af øvrig 
bestyrelse 

Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer jf. § 21, stk. 2 
 
Se kandidaturtekster her 
 
Kandidater: 
Martin Christensen, Bestyrelsesmedlem – Villig til genvalg 
Pia Toelhøj, Bestyrelsesmedlem – Villig til genvalg 
Lars-Henrik Sloth, Viborg Bordtennisklub – Kandidat 
 
Stemmefordeling: (39 stemmeberettigede til stede - 78 stemmer afgivet) 

- Martin Christensen (31 stemmer) 
- Pia Toelhøj (28 stemmer) 
- Lars-Henrik Sloth (19 stemmer) 

 
Martin Christensen og Pia Toelhøj blev genvalgt 
 

9 Valg af 
bestyrelses-
suppleant 

Valg af 1-2 bestyrelsessuppleant(er) jf. § 21, stk. 2 
 
Lis Hævdholm, Holbæk Bordtennisklub foreslog Lars-Henrik Sloth, 
Viborg Bordtennisklub som suppleant. 
 
Lars-Henrik Sloth var villig til valg. 
 
Lars-Henrik Sloth blev valgt uden modkandidater 
 

10 Valg af 
medlemmer til 
appeludvalget 

Valg af 1 medlem til appeludvalget jf. § 18 
 
Lennart Lundquist – Ønsker ikke genvalg 
 
Kandidat er Klaus Dam, Susi/MBK 
 
Klaus Dam blev valgt uden modkandidater. 
 
Valg af suppleant: 
Christian H. Hansen – Villig til genvalg 
 
Christian H. Hansen blev valgt uden modkandidater. 
 

11 Valg af 
medlemmer til 
legatudvalget 

Valg af 1 medlem til legatudvalget jf. § 18 
 
Lis Hævdholm, Holbæk bordtennisklub – Villig til genvalg 
 
Lis Hævdholm blev valgt uden modkandidater 
 
Valg af suppleant: 
Morten Krydsfeldt – Har ikke givet udtryk omkring ønske om genvalg 
Kandidat er Simon Nykjær-Fisher, BTK Viby. 
 
Simon Nykjær-Fisher blev valgt uden modkandidater 

https://bordtennisdanmark.dk/nyheder/3-kandidater-stiller-op-til-2-bestyrelsesposter-ved-aarsmoedet-2024/


 

12 Valg af 
medlemmer til 
ledergruppen 

Valg af medlemmer til ledergruppen jf. § 24, stk. 1 ved vedtagelse af 
lovforslag 1 (punkt 6 på dagsorden) 
 
Bemærkninger inden afstemning:  
Lars Eckeroth, Allerød Bordtennisklub | Opfordrede til, at man prioriterer 
denne ledergruppe. Lars påpegede, at bestyrelsen allerede har mange 
opgaver, og at ledergruppen kan hjælpe med at håndtere områder, hvor 
der kan opstå spørgsmål. 
 
Pia Toelhøj, Bestyrelsesmedlem | Foreslog, at man kunne brande 
ledergruppen bedre ved at lave en lille video, der fremhæver de gode ting 
ved ledergruppen.  
 
Henrik Vendelbo, Formand | Udtrykte håb om, at det vil lykkes at få besat 
alle ledergruppeposterne, da der har været god energi omkring 
ledergruppen. 
 
Valg af ledergruppe: 
 
Nordjylland: 
Kurt Høholt Jensen, B75 blev valgt uden modkandidater. 
 
Midtjylland: 
Kandidater er Ole Munck Christensen, Hørning BTK og Simon Nykjær-
Fisher, BTK Viby. 
 
Simon Nykjær-Fisher blev valgt ved stemmeafgivelse fra de fremmødte 
klubber i regionen. 
 
Sydvestjylland: 
Mogens Olesen, Esbjerg BTK blev valgt uden modkandidater. 
 
Fyn: 
Steen Holm, Faaborg Bordtennisklub blev valgt uden modkandidater. 
 
Storkøbenhavn: 
Camilla Frandsen, Herlev IF blev valgt uden modkandidater. 
 
Nordsjælland: 
Lars Eckeroth, Allerød Bordtennisklub blev valgt uden modkandidater. 
 
Sydvestsjælland & Øerne: 
Mads Richard Møller, Lejre IF blev valgt uden modkandidater. 
 
Bornholm: 
Finn Jørgensen, Knudsker IF er valg uden modkandidater 
 
 
 



 

13 Valg af revisor 
og evt. revisor-
suppleant 

Valg af revisor & evt. revisorsuppleant jf. § 26, stk. 3 
 
Forbundet har tilsluttet sig Danmarks Idrætsforbunds revisoraftale og 
den uvildige regnskabsmæssige gennemgang foretages der. 
 
Der vælges ingen revisorsuppleant.  
 

14 Eventuelt – 
hvor intet kan 
vedtages 

 
Mads Richard Møller, Lejre Bordtennis | Rejste en sag fra Klubbernes Dag 
vedrørende udfordringer med turneringsstrukturen. Han opfordrede 
bestyrelsen og ledergruppen til at forenkle reglerne for klubberne, især 
reservereglerne, som kunne gøres enklere for at lette presset på 
klubberne. Mads foreslog også samarbejde på tværs af klubber i hold, 
hvilket fungerer i Jylland, men ikke på Sjælland, og kunne bidrage til at 
fastholde spillere. 
 
Henrik Vendelbo (Formand) | Kommenterede, at ændringer i 
reservereglen ville gøre det lettere for klubberne og håbede, at 
holdturneringsgruppen ville arbejde videre med dette. Henrik henviste til, 
at man kan skrive til Kim Holm for yderligere input. 
 
Steen Holm, Faaborg | Påpegede, at spillertætheden i ungdomsrækkerne 
ikke er stor, og foreslog afvikling af kampe for to klubber samtidigt for at 
reducere logistiske udfordringer, især på Fyn.  
 
Claus Arnsbæk (Turneringsgruppen) noterede sig dette. 
 
Mogens Lund Nielsen, Odder Bordtennisklub | Foreslog, at bestyrelsen 
overvejer en struktur, hvor 60+ grupper fortsat kan være medlem af BTDK 
uden fuldt kontingent, for at undgå dannelsen af "klubber i klubben". 
Mogens opfordrede til at finde løsninger på dette. 
 
Henrik Vendelbo (Formand) | Henviste til kataloget på bordet 
(klubkatalog), hvor alle klubber får noget ud af at være medlem af BTDK. 
Henrik påpegede, at hvis 60+ får billigere kontingent, vil det blive dyrere 
for andre. Henrik var enig i, at man ikke skal have "klubber i klubben". 
 
Mogens Jørgensen, Posten København | Bemærkede, at Sjælland har 
samme problem med lange rejser for at spille bordtennis, hvilket er et 
landsdækkende problem. 
 
Erling Post, Randers Bordtennis | Påpegede problematikken med Bat60 
og de omkostninger, der er forbundet med at spille. Erling mente, at BTDK 
har prioriteret forkert, hvilket har nået et punkt, hvor nogle klubber ikke vil 
betale.  
 
Bestyrelsen lyttede og noterede sig dette. 
 
 



 

Steen Holm, Faaborg | Kommenterede igen, at afstand er en udfordring 
for ungdomsrækkerne, der støttes af forældre. Steen fremhævede 
vigtigheden af synlighed vedrørende betaling og hjælp. 
 
Torben James, Posten København | Udtrykte glæde over den nuværende 
bestyrelse og repræsenterede bordtennisvennerne, som ved hjælp af et 
lotteri har returneret 25.000 kr. til klubberne. Han lykønskede de nyvalgte. 
 
Thomas Bach (Næstformand i DIF) | Takkede for invitationen til BTDK's 
årsmøde og roste alle for deres engagement i sporten. Thomas 
fremhævede vigtigheden af samarbejdet mellem BTDK og DIF og nævnte 
BTDK's deltagelse i "En del af et sundt fællesskab". Thomas roste også 
Klubbernes Dag og opfordrede til deltagelse næste gang. Thomas 
lykønskede med bordtennisholdets OL-kvalifikation og fremhævede DIF's 
nye strategi med fokus på bl.a. foreninger, unge og bæredygtighed. 
Thomas ønskede alle held og lykke i det kommende år. 
 

Årsmødet er slut. 
 

På gensyn d. 1. juni 2025 øst for Storebælt 
 

 

Referat godkendt 

 

 

  



 

Bestyrelse 

Efter årsmødet 2024 

• Henrik Vendelbo, Formand 
• Christian Fredensborg Jakobsen, Bestyrelsesmedlem 
• Sune Bøndergaard Røjkjær, Bestyrelsesmedlem 
• Martin Christensen, Bestyrelsesmedlem 
• Pia Toelhøj, Bestyrelsesmedlem 
• Lars-Henrik Sloth, Suppleant 

 

Ledergruppe 

Efter årsmødet 2024 

• Nordjylland: Kurt Høholt Jensen, B75 
• Midtjylland: Simon Nykjær-Fisher, BTK Viby 
• Sydvestjylland: Mogens Olesen, Esbjerg BTK 
• Fyn: Steen Holm, Faaborg Bordtennisklub 
• Nordsjælland: Lars Eckeroth, Allerød Bordtennisklub 
• Storkøbenhavn: Camilla Frandsen, Herlev IF 
• Sydvestsjælland & Øerne: Mads Richard Møller, Lejre IF 
• Bornholm: Finn Jørgensen, Knudsker IF 

 

Appéludvalg  

Efter årsmødet 2024 

• Peter Teisen, Formand 
• Klaus Dam, Medlem 
• Anne Diness, Medlem 
• Christian H. Hansen, Suppleant 

 

Carstensens Legatudvalg 

Efter årsmødet 2024 

• Lis Hævdholm, Formand 
• Vilhelm Wedell-Wedellsborg, Medlem 
• Tommy Jørgensen, Medlem 
• Simon Nykjær-Fisher, Suppleant 

  



 

Hædringer 2023/2024 

Vinderne, som blev kåret til årsmødet, var: 

• Årets leder: Kurt Christensen & Svend Christensen – Odder Bordtennisklub 
• Årets træner: Marielle Nielsen – Roskilde Bordtennis, BTK61 
• Årets spiller: Jonathan Groth – Roskilde Bordtennis, BTK61 
• Årets klub: Fredericia Bordtennis Klub 
• Bordtennis Danmark’s Sølvnåle: 

o Helge Madsen (Østergaard) – Kildeskoven BTK 
o Flemming Andreassen – BTK Midtjylland 
o Erling Post – Randers Bordtennis 
o Thomas Hjermind – HGI Hillerød 
o Lis Corbett – Esbjerg BTK 
o Søren Melgaard – Rønde BTK 
o Simon Nykjær Fisher – BTK Viby 

 

Deltagerliste 

Asger Rasmussen Bordtennis Danmark 

Christian Fredensborg Jakobsen Bordtennis Danmark 

Emma Madsen Bordtennis Danmark 

Henrik Vendelbo Bordtennis Danmark 

Lars-Henrik Sloth Bordtennis Danmark 

Malte Storm Madsen Bordtennis Danmark 

Martin Christensen Bordtennis Danmark 

Pernille Knudsen Bordtennis Danmark 

Pia Toelhøj Bordtennis Danmark 

Puk Kirkeskov Hvistendal Bordtennis Danmark 

Rune Risgaard Bordtennis Danmark 

Sune Bøndergaard Røjkjær Bordtennis Danmark 

Lars Eckeroth Allerød Bordtennisklub 

Nicklas Jensen Allerød Bordtennisklub 

Troels Balmer Christensen Allerød Bordtennisklub 

Mark Backmann Bordtennisklubben IH 

Aksel Bachmann Bordtennisklubben IH 

Kim Holm Pedersen Brøndby Bordtennis Club 



 

Michael Ryding Brøndby Bordtennis Club 

Esben Rask Bach BTK Tateni 

Simon Nykjær BTK Viby 

Henning Askholm Dalby1901 

Lis Corbett EBTK 

Anja Bech Espergærde / Fredensborg  

Søren Kromann Fjordager  

Brian Warming Fredericia Bordtennis 

Kresten Sørensen Fredericia Bordtennis 

Ivan Blom Frederiksberg Bordtennis 

Steen Holm Faaborg 

Jette Højsgaard Høier Gladsaxe  

Christian Høier Gladsaxe  

Betina Bachersd Helsingør 

Claus Borgquist HEP Ringe 

Jeanette Hansen HEP Ringe 

Camilla Frandsen Herlev 

Tina Berg Person Holbæk Bordtennis Klub 

Lis Hævdholm Holbæk Bordtennisklub 

Vanda HUREMOVIC Hvidovre Bordtennis  

Ole Munck Christensen Hørning BTK 

Finn Jørgensen Knudsker IF 

Mai Jensen Københavns Bordtennisklub 

Mads Richard Møller Lejre Bordtennis 

Claus Arnsbæk OB Bordtennis 

Mogens Lund Nielsen Odder Bordtennisklub 

Torben James Jensen 
Posten København / 
Bordtennis Vennerne Danmark 

Morgens Jørgensen 
Posten København /  
Bordtennis Vennerne Danmark 

Erling Post Randers Bordtennis 

Knud Andersen Ribe BTK 



 

Knud Andersen Ribe BTK 

Allan Bentsen Roskilde 

Klaus Witved Sisu/MBK 

Bjarne Ekman Team Egedal 

Søren Bruun Rasmussen Trelleborg 

Christian Hansen Triton 

Tonny Gjøl Triton Odense 

  

  

  

  
   
 


